
 

„Juniorii”, din nou la Școală 

 
   

 
 

Luni, pe 9 septembrie 2019, a avut loc deschiderea oficială a noului an școlar la Școala Primară 

„Junior” a Universității „Alexandru Ioan Cuza” din Iași. Evenimentul a debutat la ora 10.30 în 

Aula Bibliotecii Centrale Universitare „Mihai Eminescu” din Iași. Profesori, elevi, părinți, invitați, s-

au regăsit din nou în spațiul școlii, într-o atmosferă încărcată de emoții pozitive, firești pentru un nou 

început. 

  După intonarea imnului de stat al României, au urmat cuvintele de bun venit și urările pentru 

noul an. Conducerea Universității „Alexandru Ioan Cuza” a fost reprezentată de Doamna Prof. 

univ.dr. Lucia Cifor, Prorector pentru programe de licenţă şi activităţi de formare a personalului 

didactic din învăţământul preuniversitar, care a transmis un mesaj din partea Domnului Prof. 

univ. dr. Tudorel Toader, Rectorul UAIC, evidențiind, de asemenea, pinonieratul Universității noastre 

în crearea unei structuri pentru studii preuniversitare, precum și dorința ca Școala să își extindă 

activitatea, inclusiv prin înființarea gimnaziului și liceului.  

„Iubiți copii, permiteți-mi, ca în numele Domnului Rector al Universității „Alexandru Ioan Cuza” 

din Iași, prof. univ. dr Tudorel Toader, să vă transmit un cuvânt de salut din partea domniei sale, un an cu 

succese și realizări pe măsura dorințelor pe care le aveți și să vă asigur din partea conducerii Biroului 

Executiv al Consiliului de Administrație de grija pe care o poartă acestui compartiment al Universității 

noastre, materializată deja, prin activarea - să-i spunem așa - Departamentului de Învățământ 

Preuniversitar  în care, după cum știți deja, a fost numit director interimar colegul nostru, Domnul lect. 

univ. dr. Bogdan Constantin Neculau.  

Vreau să vă spun că intenția Universității este ca școala „Junior” și grădinița „Junior” să-și 

amplifice sfera de acțiune, să extindem nivelul acestei școli prin aducerea unor clase de gimnaziu, într-un 

mod treptat, desigur și în funcție de resursele financiare care vor putea fi alocate și cu sprijinul 

comunității universitare și al partenerilor noștri, evident. După cum știți, și în plan legislativ s-a creat deja 

o lege care să ajute Universitățile să creeze unități de excelență și pentru învățământul preuniversitar. 

Universitatea Cuza - și e meritul colegilor care au activat atunci în conducerea Universității, 

precum și al cadrelor didactice din școala și grădinița „Junior” - are meritul de a fi fost un pionier în 

domeniul creării învățământului preuniversitar. Acum, în numele meu dacă îmi permiteți, foarte rar îmi 

este dat să fiu în preajma unui orizont al inocenței, o inocență - întrebuințând cuvintele lui Faulkner - care 

nu se știe pe sine inocentă, adică inocența adevărată, inocența care ne purifică, care ne mângâie, care ne 

curăță dacă vreți, de amărăciunile de peste zi și de peste toate zilele vieții noastre. Cred, cum se spune și 

în Biblie, că trebuie să fim precum copiii, ca să sperăm la lucruri bune. De la copii avem multe de învățat 

și copiii sunt cei care ne spun din viitor ce avem de făcut. Viitorul ei ni-l reprezintă, noi putem doar să fim 

atenți și să facem - sau să ne dorim să facem parte - din viitorul lor. 



Dumneavostră, tuturor, vă dorim succes, sănătate, spor în ceea ce faceți și felicitări pentru toate 

realizările de până acum! (Prof. univ.dr. Lucia Cifor, Prorector pentru programe de licenţă şi 

activităţi de formare a personalului didactic din învăţământul preuniversitar) 
 

Inspectoratul Școlar Județean Iași (ISJ) a fost reprezentat de Doamna Prof. Aura Țabără, 

Inspector Școlar pentru dezvoltarea resursei umane, care a transmis mesajul conducerii ISJ despre 

necesitatea dezvoltării „școlilor prietenoase”. 

  „Permiteți-mi să vă transmit în numele doamnei Inspector Școlar General, prof. dr. Genoveva 

Aurelia Farcaș, gândul nostru de prețuire și apreciere pentru școala „Junior”, pentru echipa managerială -  

Doamnă director, apreciem tot ceea ce faceți acolo alături de echipa de profesori. Salutăm inițiativa 

Universității „Alexandru Ioan Cuza” din Iași de a înființa Departamentul de Învățământ Preuniversitar și 

îi doresc în noua calitate în care a fost desemnat colegului și prietenului meu, Domnului Bogdan Neculau, 

mult succes.  

  Plecând de acasă astăzi, pentru că am si eu  doi copii, m-am gândit la ce și-ar dori un părinte 

pentru copiii lui, ce și-ar dori un profesor, ce și-ar dori un inspector pentru copii. Ne dorim școli 

prietenoase. Gândul nostru, de la ISJ, inițiativele noastre și strategiile pe care ni le propunem sunt acelea 

de a dezvolta în tot județul nostru școli prietenoase. Și permiteți-mi să explic ce înseamnă școli 

prietenoase în accepțiunea UNICEF, ONG-ul care promovează acest concept și pe care noi îl îmbrățișăm 

cu drag.  

  Școlile prietenoase sunt acele școli în care promovăm incluziunea proactivă, în sensul în care 

toți copiii sunt egali și în sensul în care nu așteptăm să apară segregarea, ci o preîntâmpinăm. Școlile 

prietenoase sunt acele școli în care se învață pentru viață, se dezvoltă competențele și abilitățile de viață 

ale elevilor. De asemenea, școala prietenoasă este acea școală în care copiii se simt în siguranță psihic și 

fizic. Școlile prietenoase sunt acelea în care nu există diferențe de gen, de asemenea școlile prietenoase 

sunt acelea în care implicăm familia și comunitatea în toate aspectele care țin de viața școlii. Ne dorim 

astfel de școli, ne dorim școli în care să avem zâmbete ale copiilor, dar și ale profesorilor, pentru că 

definiția pe care v-am dat-o conceptului de „școală prietenoasă” se referă în primul rând la școala 

prietenoasă copilului, iar ISJ își dorește școli prietenoase cu copilul, școli prietenoase cu profesorul.  

  Și aș vrea să vă mărturisesc un secret: cunosc școala „Junior” foarte bine, am făcut parte din 

echipe de evaluare ale Agenției Române de Evaluare a Calității în Învățământul Preuniversitar (ARACIP) 

și vreau să vă spun că, la final, experții ARACIP au evaluat foarte bine școala „Junior”, și-au exprimat 

încântarea pentru pregătirea profesională a cadrelor didactice, pentru dăruirea și implicarea dumnealor,  

pentru rezultatele deosebite ale copiilor și nu în ultimul rând, un aspect care pe mine m-a impresionat 

profund, au fost încântați de relația pe care școala o dezvoltă cu părinții. Eu cred că școala „Junior” este o 

școală prietenoasă, vă felicit pe fiecare în parte pentru alegerea făcută, îmi doresc să avem un an școlar 

bun, cu zâmbete și bucurii. Am văzut, intrând în sală, o exprimare de bucurie autentică. Vă bucurați că vă 

revedeți, m-am bucurat pentru că astăzi am fost invitată aici, că sunt alături de dvs și vă doresc să aveți 

împliniri, un an bun cu sănătate și cu binecuvântare. Doamne ajută!” (Prof. Aura Țabără, Inspector 

Școlar pentru dezvoltarea resursei umane, ISJ Iași) 

 

  Domnul Lector univ. dr. Bogdan Constantin Neculau, Directorul Departamentului de 

Învățământ Preuniversitar din cadrul Universității „Alexandru Ioan Cuza” din Iași, a mulțumit 

pentru prezență, a felicitat conducerea UAIC pentru viziunea legată de dezvoltarea școlii și a lansat câteva 

„provocări” la început de septembrie.   

  „Într-un plan simbolic, septembrie devine inevitabil sinonim cu ideea de educație și început de 

școală. Ne regăsim din nou sub cupola celei mai vechi universități a României moderne și cred că, într-un 

fel sau altul, fiecare dintre cei prezenți aici îi datorăm câte ceva, fiind un privilegiu să studiezi, să 

profesezi aici sau să îi fii, cumva, aproape. Școala, în ansamblul ei, este fundamentul devenirii noastre, 

indiferent din ce poziție revendicăm vremelnic timpurile moderne, locul în care ne întâlnim cu ceilalți, 

depășim propriile individualități, poate și propriile orgolii, învățând „lecția” comunicării, a deschiderii 

spre cei din jur, spre cunoaștere, echilibru, performanță. 



Începutul fiecărui an şcolar reprezintă o provocare pentru fiecare dintre noi: profesori, părinți, 

copii, dar moment de debut al unui timp spre care privim cu încredere și speranță. În faţa responsabilităţii 

pe care o are, de a contribui la desăvârșirea personalității discipolilor săi, dascălul nu trebuie să renunţe la 

a transmite și a investi în valori şi idealuri, să nu se lase influenţat de vremuri, ci să se ridice deasupra lor, 

biruitor şi demn, model vrednic de urmat pentru discipoli.  La început de drum, aflați în fața anului scolar 

2019 -2020, îmi exprim încrederea în dăruirea și puterea colegilor de a modela personalități, de a oferi modele, de a 

se „reinventa” pentru cei care îi așteaptă cu emoții, cu întrebări și dorință de cunoaștere, cu neliniști, poate, 

existențiale… Îmi doresc sa fie (mai) prețuiți pentru munca lor, pentru pasiunea și nobila lor vocație. Să nu 

uităm că fiecare dintre noi, indiferent unde ne desfășurăm activitatea, dar educatori fiind, purtăm pe umeri 

responsabilitatea formării individului pentru că, așa cum spuneau pedagogii în mai vechi, dar extrem de 

actuale cuvinte, ,,omul nu poate deveni om decât prin educație.” 

În aceeași măsură, vă adresez vouă, elevilor, provocarea studiului cu seriozitate. Dacă ești foarte 

bun, dacă pui pasiune și statornică petrecere în ceea ce faci, nu ai cum să nu reușești, chiar într-o lume 

(ușor) atipică, cum este cea de astăzi. Voi sunteţi sensul existenţei noastre ca dascăli, voi sunteţi cei în 

care ne investim astăzi cu dăruire şi speranţă, pentru un mâine pe care îl dorim altfel, mai frumos, mai 

bun. Acordați timp deciziilor importante din viața voastră. Profitați de timp și de tinerețea voastra. Este 

vârsta marilor acumulări, a marilor decizii și trece nedrept de repede.  

Alese mulțumiri conducerii UAIC, Domnului Rector, Prof. univ. dr. Tudorel Toader și 

membrilor BECA pentru desemnarea în poziția de Director interimar al Departamentului de Învățământ 

Preuniversitar din cadrul Universității „Alexandru Ioan Cuza” din Iași, vă mulțumesc dumneavoastră, 

tuturor, care prin prezența de astăzi și din alte momente, arătați atașament față de valorile educației și față 

de UAIC și sper ca, împreună, să putem face ceea ce – am auzit de mai multe ori astăzi – ne dorim cu 

toții, dezvoltarea școlii „Junior” atât pe orizontală, prin mărirea numărului de clase, cât și pe verticală, 

prin gimnaziu și liceu. Mulțumesc foarte mult voluntarilor de la Centrul de Învățare al UAIC – astăzi sunt 

cu noi Alexandra, Amorina, Bianca, Silvia, Iulian. De asemenea, adresez mulțumiri reprezentanților 

mass-media prezenți în sală (TVR, TeleM, Radio Iași, BZI, Doxologia Media), precum și colegilor de la 

Departamentul Media al UAIC, care s-au implicat activ în organizarea acestui eveniment.  

Să avem cu toții un an bun, eficient și eficace, la sfârșitul căruia să fim mulțumiți de noi înșine și 

unii de alții.” (Lector univ. dr. Bogdan Constantin Neculau, Director al Departamentului de 

Învățământ Preuniversitar din cadrul Universității „Alexandru Ioan Cuza” din Iași) 

  

Emile Durkheim (1858-1917), reprezentant al școlii franceze de sociologie, vedea în educație 

„acțiunea generațiilor adulte asupra celor tinere, cu scopul de a le forma acestora din urmă anumite stări 

fizice, intelectuale și mentale, necesare vieții sociale și mediului social cărora le sunt destinate”. Educația 

îl formează pe individ pentru sine însuși, dar și pentru a putea fi de folos unei societăți date, pentru a fi 

performant în cadrul acesteia. Orice construcție se realizează prin cooperare, conlucrare benefică, 

împărtășire de experiențe între oameni cu adevărat dedicați școlii. Primăria Iași a fost reprezentată de 

Domnul Vasile Tiron, Director Executiv în cadrul instituției, delegat al Domnului Primar Mihai 

Chirica și membru în Consiliul de administrație al Școlii „Junior”. 

 „Mare bucurie și onorare este pentru mine să mă aflu aici, în mijlocul dumneavoastră, la un 

moment istoric, pentru că este un nou început. Nu întâmplător mă aflu aici, voi fi cel care va asigura 

legătura permanentă între școală și municipalitate. Am venit aici să vă aduc un gând frumos din partea 

Domnului Primar, să transmit putere de muncă pentru cadrele didactice, competiție pozitivă între copii și 

între școli. Să vă dea Dumnezeu un an bun, cu bucurie.” (Vasile Tiron, Director Executiv în cadrul 

Primăriei Municipiului Iași, membru în Consiliul de administrație al Școlii „Junior”) 
 

La festivitatea de deschidere a Școlii „Junior” au ținut să fie prezenți, în mod direct sau prin 

intermediul mesajelor virtuale, absolvenți ai școlii, acum studenți remarcabili la UAIC sau la alte instituții 

prestigioase din țară și străinătate (Olanda, Elveția, Anglia): Ruxandra Bucur, Andrei Gologan, Octavian 

Gurlui, Smaranda Patache, Darie Petcu, Elina Rîznic, Daniel Slătineanu, Marcu Șerbănuță, Ioanina 

Ștefănescu.  



„Salut! Eu sunt Darie, am fost elev la școala Junior, locul care chiar mi-a deschis aripile spre 

viitor, deoarece acum învăț în clădirea asta futuristă de aici din spate, la Universitatea din Groningen, din 

Olanda, unde studiez inteligența artificială. Mi-ar fi plăcut să fiu acolo cu voi, ca să îmi revăd foștii 

colegi, să le îmbrățișez pe Teacher Cristina, pe Doamna Suceveanu, pe Doamna Lili, doar că eu deja am 

început cursurile, așa că vă  urez un an școlar cât mai frumos. Vă va plăcea foarte mult la Școala „Junior” 

și vă doresc să ajungeți într-un loc cel puțin la fel de frumos ca acesta.” (Darie Petcu) 

  „Rețeta succesului e că am absolvit aici, la Școala „Junior”. Mă bucur să fiu alături de voi într-

o zi așa specială. Să nu aveți emoții, să fiți mereu relaxați (bine, într-o limită normală), să nu vă stresați 

inutil. Dacă învățați constant și dacă vă bucurați de fiecare clipă, veți ajunge cu siguranță acolo unde 

doriți.” (Daniel Slătineanu) 

 

  Juniorilor li s-a adresat provocarea studiului, a învățării prin joc, a competiției pozitive, a 

disciplinei și muncii responsabile, pentru a fi performanți pe plan individual, social și profesional, cu 

încredere şi speranţă într-un viitor frumos. 

  „Eu sunt aici pentru că trebuie să învăț bine!”, „Eu sunt la școala asta nu numai pentru a-mi 

vedea colegii și a-mi face prieteni noi, ci să ajung la un nou potențial...”, „Eu sunt aici ca să învăț, să 

ajung undeva în viitor și să ajung un om sănătos și învățat.”, sunt doar câteva dintre mesajele rostite, cu 

emoție, de juniori, „curajoșii” fiind Maia Dospinescu (clasa pregătitoare), Tudor Pantilimon Tătaru (clasa 

a III-a), Alexandru Matei și Eric Franț (clasa a IV-a). 

 

Părinţilor - unii parcă cuprinși de emoții mai mult decât cei mici – au fost sfătuiți să se implice 

activ în educaţia copiilor și să fie prezenţi în viaţa şcolii, alături de profesori, ca și până acum.  

  „Mă bucur că fac parte din această comunitate largă, comunitatea UAIC și că sunt părinte al 

unui copil la Școala „Junior”. Noi am venit pentru atmosfera dinamică, energică, tonică, pentru spiritul 

deschis, creator, pe care l-am descoperit aici, la Școala „Junior”. Vă doresc tuturor un an bun, sănătate 

deplină, putere de muncă, realizări pe toate planurile și să crească această imagine a Universității și a 

școlii „Junior” de la an la an și să avem ceea ce ne dorim cu toții, gimnaziu și liceu.” 

         (Camelia Soponaru, părinte de junior) 

 

La momentul festiv au mai participat decani, prodecani, cadre didactice din UAIC (unii și în 

calitate de părinți de juniori), dar și reprezentanți ai instituțiilor partenere. 

 

 „În 2007 am fost la inaugurarea acestei școli minunate și se vede că excelența merge mai departe 

și ne bucură faptul că sunteți niște păsări călătoare, care zburați spre viitor, dar să nu uitați niciodată să 

veniți înapoi în România, să veniți alături de noi, să construiți această țară minunată și să faceți astfel 

încât fiecare care a plecat din această țară să vină înapoi și să se bucure că trăiește în România. 

De asemenea, sunteți favorizați pentru că sunteți într-o instituție cu rezonanță istorică. UAIC este 

prima universitate din țară și voi trebuie să fiți continuatorii acestei istorii minunate și foarte frumos a fost 

prezentată această continuitate a Școlii dumneavoastră „Junior” cu acești studenți minunați, care mâine-

poimâine vor lua locul domnilor decani, care astăzi sunt aici și privesc cu multă bucurie la 

dumneavoastră. Și pentru mine e o emoție, ca și pentru ceilalți părinți, care se bucură pentru acest 

moment si se bucură cu toată inima pentru că este un moment de început al unui nou an școlar. Fiecare 

dintre noi, părinții, trăim cu intensitate maximă fiecare reușită a voastră, ne vedem în voi peste câtiva ani, 

și sperăm ca fiecare din dumneavoastră să fie cea mai frumoasă oglindă a părinților săi. Noi, Jandarmeria, 

care trebuie să asigurăm siguranța pentru cetățeni, vom fi alături de voi, astfel încât să puteți învăța în 

liniște, să învățați cu zâmbetul pe buze și să nu uitați ca întotdeauna să transmiteți celor din jur să aibă 

acest zâmbet pe buze, chiar și pentru părinții voștri care de multe ori nu pot să zâmbescă atunci când voi 

vreți. Vă doresc succes, să vă bucurați frumos așa cum spunea studentul, de fiecare clipă a vieții, să 

învățați constant, și mâine-poimâine, mulți dintre voi să veniți aici în față și să ne spuneți ce ați gândit voi 

când erați în bancă la școala Junior. Succes!” (Colonel dr. Mircea Tulică, Inspector şef al 

Inspectoratului de Jandarmi Judeţean Iaşi) 



 

  „S-a spus la început că emoțiile sunt la copii și în partea de sus a Aulei. Nu știe nimeni ce e în 

sufletul meu acum, ce emoții mi-au creat acești juniori. În numele Serviciului de Telecomunicații 

Speciale, permiteți-mi să vă mulțumesc pentru invitația de a participa la deschiderea anului școlar 2019-

2020, un an pe care vi-l doresc cu rezulate remarcabile, iar emoțiile juniorilor și ale părinților să se 

transforme în motive de mândrie.  

  Prezența mea aici este o garanție a faptului că vă suntem și vă vom fi alături, dumneavoastră 

profesorilor, școlii, cei care produc stâlpul unei mai bune societăți în procesul de educare a copiilor, 

proces esențial pentru o societate puternică. Cu această ocazie, doresc să relansez invitația de a trece 

pragul și de a vedea mai bine ceea ce facem și cum facem, exprimându-mi totodată convingerea că 

împreună cu părinții, profesorii, copiii, vom contribui la salvarea de vieți omenești și nu numai. Având în 

vedere că anul trecut mai bine de jumătate din apelurile de la 112 au fost false, încercăm de fiecare dată să 

conștientizăm în rândul celor care pășesc pe drumul cunoașterii, importanța apelării cu responsabilitate a 

numărului 112 și să ne gândim că atunci când un operator 112 procesează un apel non-urgent, cineva  

care aplelează 112 și are într-adevăr nevoie nu poate contacta acest serviciu. În acest sens, cu Școala 

„Junior” am avut o colaborare foarte bună, au fost vizite efectuate în centrele noastre și cu siguranță vor fi 

și în continuare. La final, permiteți-mi să vă urez succes tuturor, cadrelor didactice să le transmit sincere 

aprecieri din partea Serviciului de Telecomunicații Speciale și felicitări pentru principiile și valorile 

educaționale pe care le promovează în rândul elevilor, iar vouă, juniorilor, drumul să vă fie presărat 

numai cu zâmbete și bucurii așa cum vă stă cel mai bine.” (Colonel Loredan Temneanu, Șeful Oficiului 

Județean de Telecomunicații Speciale Iași) 

 

Școala înseamnă, în egală măsură, cunoaștere, știință, cultură, dar și morală, spiritualitate. Nu 

poți avea o stare de echilibru în raport cu tine însuți și cu cei din jur fără aceste valori. Părintele Profesor 

universitar dr. Ioan Vicovan, Decanul Facultății de Teologie Ortodoxă „Dumitru Stăniloae” din 

Iași, a adresat mesajul Inaltpreasfințitului Părinte Teofan, Arhiepiscop al Iașilor și Mitropolit al 

Moldovei și Bucovinei după care, la final, în calitate de preot paroh al parohiei în care se află școala, a 

săvârșit o slujbă de Te Deum la început de an școlar. 

  „Mă bucur de această frumoasă vecinătate cu Școala „Junior” și mă bucur și pentru faptul că la 

începuturile Fundațiunii „Ferdinand”, o parte din proprietatea de atunci a Bisericii a fost pusă la dispoziția 

acestui așezământ de cultură din Iași. 

  Suntem la început de an școlar. Părintele Arhiepiscop și Mitropolit Teofan transmite un gând 

de binecuvântare pentru noul an școlar și vă asigurăm de disponibilitate la împreună-lucrare în general și 

în mod special la această – să spunem – provocare de a merge mai departe cu Școala „Junior” – gimnaziu 

și liceu. Faptul că anul școlar începe în proximitatea anului bisericesc este o reminiscență concretă că 

școala a început în Biserică. Ca cel care predau Istoria Bisericiii Ortodoxe Române vă pot da o mulțime 

de exemple – dar nu o fac aici și acum -  că primele școli, primii profesori, primele manuale, au apărut în 

Biserică. Mai mult, un proverb german la origine zice că „tot începutul este greu”, dar românii au 

completat în mod fericit că „unde este Dumnezeu și harul său, niciun lucru nu e greu”. 

  Așadar, cuvântul de binecuvântare este pentru acest nou început de an în special pentru 

copilași, care transmit o emoție și este firesc să fie așa. Noi trebuie să avem senzorii lăuntrici ca să 

sesizăm această emoție și să devenim pe cât posibil prunci. Cunoscutul duhovnic Rafail Noica, fiul 

celebrului filosof, spunea că Ortodoxia este firea omului și pentru faptul că Ortodoxia, creștinismul în 

general, este singura învățătură venită, cum spunea Evanghelia de ieri, din cer. Prin urmare, doar ea poate 

ridica omul de pe pământ la cer. Și vă rog să îmi permiteți și vă îndemn ca împreună să facem o rugăciune 

de binecuvântare la început de nou an școlar.” (Pr. Profesor univ. dr. Ioan Vicovan, Decanul Facultății 

de Teologie Ortodoxă „Dumitru Stăniloae” din Iași, Delagat al Inaltpreasfințitului Părinte Teofan, 

Arhiepiscop al Iașilor și Mitropolit al Moldovei și Bucovinei) 

 

  La final, Directorul Școlii, Doamna Prof. Liliana Minea, învățător la clasa pregătitoare anul 

acesta, a prezentat cadrele didactice ale școlii: Raluca Gabriela Vărgă (clasa I), Alexandrina Jitariu (clasa 



a II-a), Alina Suceveanu (clasa a III-a), Iuliana Penu (clasa a IV-a), Cristina Alexandra Carp (Limba 

engleză), Hagima Clement (Educație Fizică și Sport), Alina Babă (Religie), psihologul școlii (Dr. 

Tudorița Grădinariu), mulțumind pentru activitate și profesorilor de educație muzicală, care au oferit și un 

frumos moment de muzică instrumentală în deschiderea evenimentului - Ligia Fărcășel (chitară), Emerich 

Ghercă (violoncel), Ciprian Onița (pian). Tot ei au pus pe note și imnul Școlii „Junior” (versuri Liliana 

Minea), intonat în Aula BCU. 

  După momentul festiv din Aula Bibliotecii Centrale Unversitare „Mihai Eminescu” s-a mers în 

curtea școlii, de unde fiecare copil a lansat câte un balon cu însemnele UAIC și ale Școlii „Junior”, după 

care s-a intrat în clase, prin tradiționalul tunel de flori. 
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